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Zápisnica č. 4/2019 

z 25. (mimoriadneho) zasadnutia Akademického senátu  

PF KU v Ružomberku 

 

 

Dátum zasadnutia: 10. 10. 2019 

Miesto zasadnutia: m. č. 114, Hrabovská cesta 1, Ružomberok, 11:00 

 

PRÍTOMNÍ – PODĽA PREZENČNEJ LISTINY: 

Členovia AS PF KU za zamestnaneckú časť:  prof. PaedDr. Mgr. art. Rastislav Biarinec, 

ArtD.; Ing. Renata Bellová, PhD.; Ing. Zuzana Gejdošová, PhD.; doc. PaedDr. Tomáš 

Jablonský, PhD; doc. PaedDr. Vladimír Klein, PhD.;  doc. ThDr. Branislav Kľuska, PhD.; 

Mgr. Zuzana Kuráňová; doc. RNDr. Milan Lehotský, CSc.; Dr. Rosangela Libertini, PhD.;  

Ing. Jozef Macko, PhD.; PaedDr. Miriam Matejová, PhD.; PaedDr. Dominika Pažítková, 

PhD.; doc. Ing. Jana Piteková, PhD.; PhDr. Viera Šilonová, PhD.; RNDr. Štefan Tkačik, 

PhD.; RNDr. Ivana Tomčíková, PhD.; PaedDr. Miriam Uhrinová, PhD.    

Členovia AS PF KU za študentskú časť:  Mgr. Lenka Chlebanová; Mgr. Katarína 

Kobelová; Bc. Matej Kostelník; Bc. Marián Kotyra; Patrik Páterek; Mgr. Peter Pekarčík; 

Róbert Švec; Dávid Vinter. 

 

NEPRÍTOMNÍ:  

Ospravedlnení: doc. PhDr. Helena Kuberová, PhD.; Boris Kočko; Barbora 

Mojžišová.  

Neospravedlnení: 0 

HOSTIA: Podľa prezenčnej listiny.  

Úvod a privítanie 

Predseda AS PF KU doc. ThDr. Branislav Kľuska, PhD.  (ďalej predseda senátu) na začiatku 

privítal všetkých členov senátu a otvoril zasadnutie AS PF KU (ďalej senát) modlitbou.  

Následne vyzval podpredsedníčku senátu, aby potvrdila počet prítomných členov senátu 

a jeho uznášaniaschopnosť. Počet prítomných členov bol 25, senát bol uznášaniaschopný. 

http://ludia.ku.sk/person.xhtml?id=ivana.tomcikova@ku.sk
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Predseda senátu odovzdal menovacie dekréty novým členom senátu, ktorí boli riadne zvolení 

v doplňujúcich voľbách do AS PF KU, ktoré sa uskutočnili dňa 09. októbra 2019: Mgr. Lenke 

Chlebanovej, Bc. Mariánovi Kotyrovi, Patrikovi Páterekovi, Dávidovi Vinterovi. 

Novozvoleným členom AS PF KU pogratuloval a poprial veľa úspechov ku spoločnej tvorivej 

a korektnej spolupráci. 

Následne predseda senátu prešiel k navrhnutiu a schváleniu návrhovej komisie. 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí:  

 Mgr. Zuzana Kuráňová; 

 PaedDr. Dominika Pažítková, PhD.; 

 Mgr. Katarína Kobelová. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25   Súhlasí: 23 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 2   

Návrhová komisia v navrhnutom zložení bola schválená. 

 

Predseda senátu predstavil program 25. mimoriadneho zasadnutia AS PF KU, ktoré bolo 

zvolané na základe žiadosti dekana PF KU PaedDr. Petra Kršku, PhD. (ďalej dekan fakulty). 

Otvoril k tomuto bodu rozpravu, do ktorej sa nikto neprihlásil.  

 

Program rokovania 

1. Prerokovanie informácie o činnosti predsedníctva AS PF KU za obdobie od 17. 

septembra do 10. októbra 2019; 

2. Schválenie Rozpočtu Pedagogickej fakulty KU na rok 2019. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 Súhlasí: 25 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 0  

Program zasadnutia bol schválený. 

 

1. Prerokovanie informácie o činnosti predsedníctva AS PF KU za obdobie od 17. 

septembra do 10. októbra 2019 

V období od 24. (riadneho) zasadnutia AS PF KU, ktoré sa uskutočnilo dňa 7. mája 2019, sa 

predseda AS PF KU zúčastňoval pravidelných zasadnutí vedenia fakulty, na ktorých  bolo 

operatívne prejednávané plnenie úloh fakulty. Dňa 23. septembra 2019 sa predseda zúčastnil 
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zasadnutia Legislatívnej komisie pri AS KU, ktorá prerokovávala návrh Štatútu PF KU. 

Vzhľadom na novelizáciu Zákona o vysokých školách, LK AS KU odporučila túto zmenu 

zapracovať do návrhu štatútu pred jeho schvaľovaním v AS KU. Preto predseda AS KU 

odporučil dekanovi fakulty stiahnuť predložený návrh zo schvaľovania v AS KU, čo dekan 

akceptoval. Dňa 24. septembra 2019 sa predseda senátu zúčastnil zasadnutia AS KU, na 

ktorom bolo schválené rozdelenie dotácie KU pre súčasti univerzity na rok 2019. Keďže 

z tohto schválenia vyplynula povinnosť pre fakulty univerzity predložiť svoje schválené Plány 

nákladov a výnosov na rok 2019, s touto povinnosťou oboznámil dekana fakulty a pani 

tajomníčku fakulty. Dňa 03. októbra 2019 dostal predseda senátu list od dekana fakulty so 

žiadosťou na zvolanie mimoriadneho zasadnutia AS PF KU. Dňa 09. 10. 2019 o 11:00 hod. sa 

predseda senátu zúčastnil zasadnutia Komisie pre ekonomické záležitosti a rozvoj pri AS PF 

KU a dňa 10. 10. 2019 o 9:00 hod. zasadnutia Volebnej a mandátovej komisie, ktorej úlohou 

bolo potvrdiť výsledky doplňujúcich volieb do AS PF KU, ktoré sa uskutočnili dňa 09. 10. 

2019. Predseda senátu sa opýtal členov podpredsedníctva, či chcú doplniť jeho správu. 

Predseda senátu následne otvoril k prerokovávanému bodu rozpravu, do ktorej sa zapojil 

RNDr. Štefan Tkačik, PhD. s pripomienkou, ktorá sa týkala novelizácie Zákona o vysokých 

školách, konkrétne zmeny funkčného obdobia dekana vysokej školy. K tomuto sa vyjadrili 

predseda senátu a dekan fakulty. 

 

Uznesenie č. 30/2019 

Akademický senát PF KU berie na vedomie správu o činnosti predsedníctva senátu 

v období od 17. septembra do 10. októbra 2019. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 Súhlasí: 25 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

2. Schválenie Rozpočtu Pedagogickej fakulty KU na rok 2019 

Predseda senátu poprosil dekana fakulty o predstavenie Rozpočtu PF KU na rok 2019, ktorý 

predložil na schválenie akademickému senátu PF KU. Dekan fakulty sa vyjadril k rozdeleniu 

dotácií, ktoré bolo schválené AS KU dňa 24.9.2019 a požiadal tajomníčku fakulty Mgr. Janku 

Urbanovú, aby prezentovala predmetný dokument spolu s plánom investícií na rok 2019. 

Tajomníčka fakulty podrobne informovala o pláne nákladov a výnosov na rok 2019 a 

 jednotlivých dotáciách MŠVVaŠ SR 2019. Následne predseda senátu vyzval predsedu 

Komisie pre ekonomické záležitosti a rozvoj AS PF KU RNDr. Štefana Tkačika, PhD., aby 

predstavil stanovisko komisie k predmetnému dokumentu. Predseda komisie podrobne 

informoval o priebehu zasadnutia komisie zo dňa 09. 10. 2019 a predniesol niekoľko 

pripomienok k metodike rozdeľovania dotácií medzi súčasti univerzity. V závere 

skonštatoval, že napriek pripomienkam komisia odporúča predložený dokument schváliť. 

Pripomienky budú následne sformulované do uznesení a predložené na schválenie AS PFKU.  
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Následne predseda senátu otvoril diskusiu k tomuto bodu programu, do ktorej sa zapojili 

viacerí členovia senátu. Dr. Tkačik a doc. Jablonský poďakovali dekanovi a tajomníčke 

fakulty za úspešné hospodárenie, pretože sa fakulte podarilo znížiť straty za posledný rok 

oproti predchádzajúcemu roku.  Do rozpravy ohľadom plánu nákladov a výnosov sa zapojil 

doc. Tomáš Jablonský, ktorý vyjadril svoj názor a pripomienky najmä k rozdeleniu dotácií. 

K tomuto sa ďalej vyjadrili Dr. Štefan Tkačik, Ing.  Zuzana Gejdošová, doc. Vladimír Klein, 

Dr. Andrej Hubinák, Dr. Rosangela Libertini. Dr. Tkačik apeloval okrem iného i na členov 

AS KU, aby zisťovali dôvody prerozdelenia financií. K tejto pripomienke informoval 

predseda senátu, aj ako člen AS KU o tom, že k danej problematike prebehlo viacero 

rokovaní medzi vedením fakulty a rektorátom KU. Po rozsiahlej rozprave poprosil predseda 

senátu pripomienkujúcich o sformulovanie uznesení, ktoré budú predložené členom senátu na 

schválenie ešte pred schvaľovaním predloženého dokumentu. Toto bolo podporené 

i predsedom Komisie pre ekonomické záležitosti a rozvoj pri AS PF KU.  Predseda senátu 

nechal hlasovať postupne najprv o navrhnutých uzneseniach č. 31, 32 a následne o uznesení č. 

33 schválenie Rozpočtu PF KU na rok 2019. 

Uznesenie č. 31/2019 

Akademický senát PF KU žiada rektora KU o vysvetlenie k nasledujúcim otázkam 

týkajúcim sa Rozpočtu KU na rok 2019: 1. Prečo pri nižšom a deficitnom návrhu 

rozpočtu PF KU je príspevok na rektorát za rok 2019 o 166 799 € vyšší (o 119 %) oproti 

minulému roku? 2. Prečo a na aký účel bude použité navýšenie rozpočtu rektorátu z   

960 815 € na 1 369 712 € (nárast o 42,6 %)? 3. Prečo a na aký účel bude použitý 

príspevok na AIS? 

Zároveň AS PF KU odporúča, aby sa od budúceho roka zmenil spôsob účtovania 

poskytnutého príspevku pre rektorát. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 Súhlasí: 25 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 32/2019 

Akademický senát PF KU žiada Akademický senát KU o podanie podnetu Správnej 

rade KU v súvislosti s procesom rozdeľovania a prideľovania dotácie na súčasti KU na 

rok 2019 a navrhnutia konkrétnych opatrení pre nasledujúce roky. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 Súhlasí: 25 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 
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Uznesenie č. 33/2019 

Akademický senát Pedagogickej fakulty Katolíckej univerzity v Ružomberku schvaľuje 

Rozpočet Pedagogickej fakulty Katolíckej univerzity v Ružomberku na rok 2019. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 Súhlasí: 25 Nesúhlasí: 0 Zdržali sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

Záver 

Predseda AS PF KU po záverečnom hlasovaní ukončil zasadnutie modlitbou a poďakoval 

členom senátu za spoluprácu. 

 

 

V Ružomberku 10. 10. 2019 

 

Zapísala: Ing. Renata Bellová, PhD. (v. r.) 

Overili: 

 Mgr. Zuzana Kuráňová (v. r.) 

 PaedDr. Dominika Pažítková PhD. (v. r.) 

 Mgr. Katarína Kobelová (v. r.) 

 

Schválil:  

Doc. ThDr. Branislav Kľuska, PhD. – predseda AS PF KU (v. r.) 


